
 
 

Referat af SB møde d.06.05. 2025 
Kl. 17-19 

Mødet afholdes på kontoret 
 
Til stede:  Nicolai, Thomas, Nanna, Daniel, Mie, Lisbeth, Marie Louise 
Christina, Therese, Christina, Jan Eirik, Nina, Amanda 
Valdemar og Gustav (formand og næstformand i elevrådet) 
 
 
Fraværende: Dennis 
 
Mellemformer 30 

min 
SG vil i skoleåret 2025/26 arbejde 
med mellemformer. Amanda giver 
en orientering om, hvad 
mellemformer er, og hvordan de 
kan anvendes som bro mellem 
almen- og specialpædagogik. 
 
En mellemform ligger mellem 
almen- og specialområdet på 
skoleområdet. Kommunen går efter 
at alle børn er placeret ”mindst 
indgribende og så tæt på almen som 
muligt”. Med en mellemform har 
børn mulighed for at være på en 
almindelig skole, men få timer og 
undervisning på tværs af klasser og 
årgange med fokus på fagligt løft, 
pauser og at være skærmet fra 
hverdagens uro. 
Tilbuddet skal tilse børnegruppens 
sammensætning og kemi og give 
mulighed for at flere kan trives på 
skolen med mulighed for at få mere 
hjælp. Man behøver ikke have en 
diagnose, men det skal være børn, 
som vurderes med et behov for 
ekstra indsats. Formen skal bl.a. 
tilgodese træning i at være i og 
komme tilbage til klasselokalet. 
Der skal være samarbejde mellem 
undervisningen i mellemformen og i 
klasselokalet. 
Målet er at få bedre rammer til de 
børn, der har behov for støtte, give 
dem mere fællesskab i støtten og at 
kunne komme længere for 
ressourcerne. Ønsket er at vi både 
kommer til at arbejde 
kompenserende og udviklende. 

Formål med punktet: 
At give bestyrelsen indblik i 
et af skolens nye 
pædagogiske ressourcetiltag. 
 



Hvis vi lykkes godt med at få 
planlagt vores indsatser, vil det også 
kunne betyde flere indsatser til 
resten af almenområdet, så flere 
børn vil kunne få løft og ressourcer. 
Det er i hvert fald målet. 
 
Udfordringerne kan være at 
sammensætte børnegrupper, der 
passer godt sammen i støttebehov, 
at dække fuld fagrække og at få de 
fysiske rammer samt pædagogiske 
kompetencer til at slå til. 
 

Høringssvar I og II 
 

20 
min 

Forvaltningen har fremsendt to 
høringer: 
 

 Anbefalinger til 
strukturelle tiltag for 
unge og 
perfekthedskultur 

 
 Forslag til strukturelle 

tiltag for unge i kompleks 
mistrivsel 
 

Bestyrelsens forslag til høringssvar 
vedhæftes referatet. 

Formål med punktet: 
 
Bestyrelse og ledelse skal 
fremsende et høringssvar. 
Vedhæftet er forslag til 
høringssvar.  

Formandens 
orientering 

5 min Formanden og næstformanden 
fortæller om deres arbejde siden 
sidst. Der har været møde i 
kommunen om den kommende 
vision. Der er fortsat fokus på 
skolens fysiske rammer – mere 
specifikt omklædningsfaciliteterne. 
Kommunalt ønske om at lave en 
fælles ”sidste skoledag” et mere 
trygt sted i kommunen end at de 
unge tager ind til København. 

 

Ledelsens 
orientering.  

15min Vi har haft en ledig biologistilling i 
snart et år, men som vi har fået 
besat af en lovende profil. Vi har 
snart ansættelse til en kommende 
indskolingsstilling. 
Fagfordelingen er så småt gået op 
og bliver meldt ud til forældre i 
start juni. 
Henvendelse fra borger om 
fodgængerfelt foran skolen er blevet 
videresendt til Park & Vej. Skolen 
afventer svar. 

 



Indsatser med en aktiv 
forældregruppe og Drug Rebels. 
Ønske om at skolen anbefaler 
ensartede alkoholpolitikker for 
både forældre og for børn – vi har et 
best practice eksempel fra 
nuværende 7. årgang, som kan 
udbredes.  
Fokus på tryghedsskabende 
samtaler i udskolingen og på 
mellemtrinnet. 
Skolen er stolt af sit elevtal og de 
mange, der er interesseret i at 
komme på venteliste til en plads på 
skolen. 

Elevrådets 
orientering 

10 
min 

Fra sidste elevrådsmøde: 
Et kraftigt ønske om at få udbedret 
omklædningsfaciliteterne. 
Ønske om at få repareret nettet i 
udskolingsgården – skaffe strips til 
elevrådet, så de kan udbedre 
hullerne. 
Gulvet i den gamle idrætshal 
splintrer. 
Ønske om at ændre underlaget i 
boldburet, det bliver glat i regnvejr. 
Ønske om et eftersyn af om 
toiletterne, vaskene, papir- og 
sæbedispenserne virker/er fyldt op. 
 
Elevrådet har behov for tyve paller 
til deres loungeprojekt. Thomas kan 
skaffe dem, Valdemar vender 
tilbage med dem fra gruppen, som 
kan hjælpe med at få dem slæbt på 
plads, når de bliver leveret. 
 
Elevrådet giver udtryk for at 
undervisningen er for 
eksamensrettet. 9. klasserne 
fortæller at lærerne får eksamen til 
at fylde for meget allerede fra jul og 
frem til eksamen.  
Det giver pres, når 
matematikundervisningen i 7. er 
rettet mod terminsprøverne i 
efteråret på 8. årgang. 
Drøftelse af at skulle balancere at 
have høje ambitioner på børnenes 
vegne, at understrege 
nødvendigheden af at yde en 

 



 
 
 

indsats, så eksamen bliver en god 
oplevelse OG at lave et 
undervisningsmiljø uden for meget 
(præstations)pres. 
Det er tvingende nødvendigt, at 
lærerne er bevidste om, hvordan det 
retoriske fylder for børnene, når 
eksamen bliver brugt som løftestang 
for at motivere børnene i 
undervisningen. Og at den 
kommende karaktergivning på 7. 
årgang bliver fulgt op af omfattende 
feedback, så vi ikke som skole 
bidrager yderligere til 
præstationspres og mistrivsel. 
Ønske om at undervisningen ikke 
kun er prøverettet og også er rettet 
mod det, man skal bruge i ”den 
virkelige verden”. 

Tilstedeværelse / 
dagsorden til 
kommende 
forældremøder i 
aug / sept. 

20 
min. 

De sidste år har SB været 
repræsenteret ved alle 
forældremøder. Skal vi fastholde 
strukturen, eller er det noget som 
skal justeres?  
 
Bestyrelsen vil fortsat prioritere at 
være til stede på udvalgte 
årgangsmøder. 
Forslag om at lave korte, 
aldersrelevante oplæg, som er 
tilpasset årgangene for at undgå 
gentagelser. 
Arbejdsgruppe: Daniel, Marie 
Louise, Thomas, Lisbeth og 
Christina H. Lisbeth indkalder. 

 

Indhold til 
kommende møder 
og eventuelt. 

10 
min 

Slides til forældremøder 
Orientering om legepatrulje 
 
 

 
 

    


